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Geachte voorzitter,

Verschillende fracties hebben vragen gesteld naar aanleiding van de jaarstukken 2016 van de provincie
Zeeland. De vragen en antwoorden treft u hieronder aan.

Verder is op het laatste moment geconstateerd dat er 2 mutaties verkeerd in de administratie verwerkt zijn.

Dit is alsnog gecorrigeerd. Deze technische correctie heeft geen gevolgen voor balans noch voor het
saldo. Het betreft een verschuiving van lasten tussen programma 8 (mobiliteit) en de reserves. Bij pro¬

gramma 8 komen de lasten 3,080 mln. hoger uit en bij de reserve mutaties 3,080 lager.

Wel leidt dit op een aantal plaatsen tot wijzigingen in cijfertabellen in het boekwerk die mede op verzoek
van de accountant zijn doorgevoerd in de door u vast te stellen jaarstukken 2016.

Met betrekking tot het accountantsrapport geven wij u mee dat wij ons herkennen in de constateringen van
de accountant. Wij zullen u periodiek blijven informeren over de voortgang van de grote projecten, waar¬

onder Thermphos en Waterdunen, die door de accountant met name genoemd worden in zijn rapport. Bij
de managementletter over de komende interim controle van de nieuwe accountant zullen wij u uitgebreid
informeren over het proces van de verdere verbetering van de interne beheersing

pag progr vraag reactie partij

13 1 Werkgroepenstructuur past niet, wat
wordt het wel?

Een nieuwe structuur is momenteel nog onder¬

werp van studie en discussie in de Stuurgroep
IJzendijke.

CU

22 2 Alle doelstellingen uit woonomge¬

ving zijn niet gehaald. Geen van de
regio's beschikt over een woning-
marktprogramma waar de provincie
mee heeft ingestemd. Wat gaat de
provincie hieraan doen

De provincie is met de regio’s in gesprek over
de woningbouwplannen om uiteindelijk te komen
tot regionale woningmarktafspraken. Na de zo¬

mer worden de regionale woningmarktafspraken
definitief gemaakt. Dit gaat vergezeld van een
evaluatie van de regionale woningmarktafspra¬

ken. Op basis van de evaluatie wordt de werking
van dit beleidsinstrument verbeterd en wordt
een openbaar monitoringssysteem gebruiks¬

klaar gemaakt voor woningbouwplannen

d66

30 3 Thema Milieu: controles door RUD
worden niet bijgehouden (p. 30 bo¬

venaan) Monitoring is daarom lastig.
Wederom aandacht voor vragen

Het gaat hierbij niet over controles maar over
klachten. Het aantal klachten wordt wel bijge¬

houden. Maar via het huidige ICT systeem kan
niet worden bijgehouden hoeveel klachten ge¬

koppeld zijn aan hoeveel klagers

d66
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31 3 P31 Fijnstof komt voor 2/3 deel uit Zeeland kan daar weinig aan doen. Dit zal in CU
het buitenland, wat kan Zeeland
hieraan doen?

Europees verband moeten worden opgepakt.

32 3 RUD was niet in staat namen en Dit vereist een aanpassing van een landelijk gi
aantal klachten te koppelen van- systeem dat door de gemeente Terneuzen aan
wege ICT problematiek aldaar. Wan- de RUD Zeeland wordt aangeboden. Een lande-
neer wordt verwacht dat RUD ICT lijk systeem aanpassen is niet eenvoudig te rea-
op orde heeft en dergelijke koppelin- liseren. De bedoeling is dat dit vanaf 2018 wel
gen wel kan maken? mogelijk zal zijn.

40 4 Vragen naar stand van zaken, regio- De gemeenten op Walcheren hebben onlangs d66
nale afspraken Walcheren over be- kenbaar gemaakt dat ze er niet in geslaagd zijn
drijfsterreinen en woningbouw. Wat om gezamenlijke regionale woningmarktafspra-
als de gemeenten er samen niet uit- ken te maken. Wel is in samenwerking met de
komen? provincie duidelijkheid gecreëerd over de om¬

vang, planfase en kwaliteit van de woningbouw-
plannen van Walcheren. Op dit moment zijn we
ons aan het beraden over de ontstane situatie,
voor het zomerreces zal ons college de betrok¬

ken gemeenten hierover informeren.
Over het regionaal bedrijventerreinprogramma
Walcheren is bestuurlijk overeenstemming be¬

reikt tussen de gemeenten. Vervolgens hebben
Gedeputeerde Staten het programma bekrach¬

tigd. Als één of meerdere gemeenten achteraf
niet volledig achter het programma staat, zal de
provincie bezien of dit gevolgen heeft voor de
medewerking aan uitbreiding en herstructurering
van bedrijventerreinen in de regio

41 r^4 Waarom zijn maar 3 van de 7 aan- De subsidieregeling werkt volgens een tender- d66
gevraagde projecten herstructure- systeem, waarbij subsidie wordt verleend aan
ringsprojecten gehonoreerd qua projecten die voldoen aan de vooraf vastge-
subsidie? Is meer bekendheid no- stelde criteria. Drie van de zeven aanvragen vol-
dig? deden aan de voorwaarden en scoorden vol¬

doende punten om subsidie te kunnen verlenen.
Drie projecten voldeden niet aan de voorwaarde
dat het project is opgenomen in een actueel
door de Provincie bekrachtigd regionaal bedrij¬
venterreinprogramma. Eén project scoorde on¬

voldoende punten. Alleen gemeenten kunnen
een beroep doen op de subsidieregeling en zij
zijn goed op de hoogte.

42 4 Lichte groei aantal ligplaatsen jacht- De groei van het aantal ligplaatsen in jachtha- d66
havens staat haaks op landelijke vens komt, zoals in de tekst is opgenomen, door
trend. Ook wordt gemeld dat ‘altijd’ de realisatie van de Jachthaven in Cadzand-
bij uitbreiding geïnventariseerd Bad. Dit betreft een nieuwe ontwikkeling. In
wordt op kwaliteit. Is dat zo? Groei jachthavens waar sprake is van uitbreiding
ligt aan nieuwe jachthaven bij Cad- wordt de uitbreiding in de meeste gevallen ge-
zand, waar is elders dan geïnves- daan in combinatie met herinrichting en kwali-
teerd? teitsverbetering. De kwaliteitsverbetering kan bij¬

voorbeeld het vergroten van de ligplaatsen zijn.
Er is geen sprake van een nieuwe jachthaven
op een andere plaats in Zeeland.

45 ^4 Wat is de rol nog van Oosterschelde De trekkersrol van de Alliantie Oosterschelde d66
Alliantie nu Provincie is afgehaakt lag jarenlang bij de provincie Zeeland. Er is ge-
en waarom treedt de Provincie hier- kozen voor een nieuwe structuur met meer slag-
uit? kracht en sturing die nodig is om een integrale

Oosterscheldevisie op te kunnen stellen. Zo zijn
er een stuurgroep genaamd BOOST (bestuurlijk
overleg Oosterschelde toekomst) met daaronder
een ambtelijke werkgroep geformeerd.
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61 7 Vast draadloos: aantal witte vlekken
is vastgesteld, aantal lopende adres¬

sen? Er staat (p61): Realisatie
Zeeland dekkend netwerk is binnen
handbereik. Is dat zo?!?

Ja, dat is zo. Naar schatting eind 2017 geheel
gerealiseerd. Op 7 juli zit voorstel voor financie¬

ring in de Staten. V.w.b. aantallen: 3.000 van
de 9000 witte adressen kunnen een snelle aan¬

sluiting afnemen. Eind 2017 zal dit de volle 9000
zijn als het zich verder doorontwikkeld en er
geen onverwachte problematieken op doen.

CU

62 7 Marketing en promotie: doelstelling
gedeeltelijk gehaald. Zeeland als
land in Zee promoten d.m.v. het
subsidiëren van de evenementen als
Vestrook en kustmarathon. Is dit nog
langer een taak van de provincie??

Evenementen zijn een effectief middel om
Zeeland als aantrekkelijke vestigingsregio te po¬

sitioneren en dat is nodig, want het imago van
Zeeland als regio om te wonen, werken, stude¬

ren, investeren, ondernemen, etc. steekt schril
af bij het toeristische imago. Dat staat veel
transacties in de weg. De provincie ondersteunt
evenementen die (in meer of minder mate) bij¬
dragen aan economische effecten (bestedin¬

gen), maatschappelijke effecten (vrijwilligers¬

werk, betrokkenheid en trots bij inwoners), be¬

leidsdoelen op gebied van cultuur, sport, etc. en
het duurzaam opbouwen van merkwaarde voor
Zeeland (inclusief mediawaarde en hoge waar¬

dering op beleving). Evenementen worden dus
ingezet als instrument om verschillende econo¬

mische-, maatschappelijke- en zichtbaarheids-
doelen te bereiken.

d66

64 7 Groei containerisatie, doelstelling
niet gehaald. Wat is hiervan de oor¬

zaak?

De doelstelling is in het verleden te ambitieus
geweest. De markt groeit minder hard dan ge¬

dacht en het verleggen van goederenstromen
vergt tijd. Er zijn ook positieve ontwikkelingen te
melden:

• De containerdienst van CMA/CMG
startte in 2015 gedurende het uiensei¬
zoen een lijndienst op west Afrika. In
2017 is besloten deze dienst jaarrond
aan te bieden. Steeds meer andere
Zeeuwse bedrijven weten de Zeeuwse
haven te vinden

• In samenwerking met de topsector lo¬

gistiek is het Vlissingenconcept ontwik¬

keld. Dit heeft ertoe geleid dat door
hergebruik van reefers, slimme plan¬

ning en het gezamenlijk aanbieden van
lading via de haven van Vlissingen be¬

spaart de uiensector maar liefst 1500
ton C02 en anderhalf miljoen wegkilo-
meters. Deze besparing betreft het ver¬

schil tussen aanbod in Vlissingen ten
opzichte van Antwerpen of Rotterdam
en het onnodige transport van lege ree¬

fer containers.
• Daarnaast zijn er enkele shortsea ver¬

bindingen gestart (Ijsland)

d66
CU

66 7 Het is stil rond hotspot Breskens.
Wat is de laatste stand van zaken?

In mei heeft de gemeente via Persbericht laten
weten: "De betrokken partijen bij de ontwikkeling
van het havengebied Breskens hebben in prin¬

cipe overeenstemming bereikt over de uitgangs¬

punten voor de ontwikkeling van het gebied.
Hiermee is een belangrijke vervolgstap gezet
voor de realisatie van het masterplan Havenge¬

bied Breskens. Dit is een gezamenlijke ambitie
van aannemersbedrijf Van der Poel B.V., Jacht¬

haven Breskens B.V., Haven Breskens Vast¬
goed B.V., Beheersmaatschappij Verstraeten
B.V., Provincie Zeeland en de gemeente Sluis.
De uitgangspunten voor de ontwikkeling worden
de komende weken verder uitgewerkt tot een

d66
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overeenkomst. Hoewel het nog geen finaal ak¬

koord is, vinden de partijen het belangrijk om
deze stap te melden. De ontwikkeling van het
havengebied Breskens naar een recreatieve
hotspot is immers erg belangrijk voor de regio".
In juli wordt in commissie (3-7) en gemeente¬

raad (13-7) van Sluis het voorstel behandeld tot
de verdere uitwerking van het project Havenge¬

bied Breskens.
75 8 Scholen met Verkeersveiligheidlabel

blijft hangen rond 37%. Men wil
100% in 2020, dat roept toch om
toelichting!

Is inderdaad een nadrukkelijk punt van aan¬

dacht. Op dit moment wordt een evaluatie bij de
Zeeuwse basisscholen gehouden wat er voor
nodig zou zijn om ZVL-scholen te worden. Dat
kan liggen in het aangeboden pakket, de kosten
die er mee gemoeid zijn om ZVL-school te wor¬

den, het passend maken binnen het lespakket,
het niet belangrijk genoeg vinden van verkeers¬

veiligheid in het lespakket, etc. Afhankelijk van
de uitkomsten daarvan gaan we in de tweede
helft van het jaar aan de slag met een plan van
aanpak voor de komende jaren.

cu

75 8 Evenals 2015 zijn er tot heden geen
betrouwbare cijfers te krijgen van
het aantal zwaargewonden in het
verkeer. Wat is de oorzaak?

Belangrijkste oorzaak hiervan is het landelijke
registratiesysteem, waar de provincie van afhan¬

kelijk van is. Op dit moment staat het verbeteren
van dit systeem ook hoog op de landelijke
agenda. Het verbeteren van dit systeem zal een
grote verbetering betekenen. Daarnaast kijken
we als provincie ook naar wat we zelf kunnen
doen. Een proef met de Zeeuwse ziekenhuizen
(zij geven gegevens door aan het ROVZ) is
daarbij een overweging. Ook hier zitten echter
weer de nodige haken en ogen aan (privacy, ex¬

tra werk voor de ziekenhuizen, relatie met poli¬
tiegegevens, etc.). De meeste en snelste resul¬
taten mogen echter verwacht worden van de
verbetering van het registratiesysteem. Daar blij¬
ven we ons als college landelijk aandacht voor
vragen.

d66

100 paragraaf Als havens fuseren gaat aandeel¬
houders aandeel van provincie van
50 naar 25%. Wat betekent dat voor
zeggenschap en risico’s?

De fusie besprekingen zijn nog in volle gang
Staten worden hierover t.z.t. geïnformeerd.

CU

Tevens is volledigheidshalve bijgevoegd de beantwoording op de technische vragen waarvan de beant¬

woording inmiddels al in uw bezit is.

pag progr vraag reactie partij

10 1 Opm. doel - optimale benutting EU-
middelen > realisatie 68M Betere
indicator nodig.

Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de
doelstellingen en indicatoren in de begroting
2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
doelstellingen en indicatoren worden opgeno¬

men, die goed controleerbaar zijn.

CU

11 1 Doelen op basis Toekomstvisie
2040 - niet genoemd in uitwerking,
alleen aantallen tweets en persbe¬

richten. Indicator nodig als reputa¬

tie, in elk geval niet het aantal
tweets

Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de
doelstellingen en indicatoren in de begroting
2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
doelstellingen en indicatoren worden opgeno¬

men, die goed controleerbaar zijn.

CU

14 1 Tafel van 15, doelstelling is gehaald
(?) Actie ‘Maak verschil’ is wel con¬

creet

Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de
doelstellingen en indicatoren in de begroting
2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
doelstellingen en indicatoren worden opgeno¬

men, die goed controleerbaar zijn.

CU
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16 1 Vergroten veiligheid is behaald? Er Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de CU
staat in uitwerking geen concrete doelstellingen en indicatoren in de begroting
prestatie, VRZ zat in crisis waarbij 2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
directeur is opgestapt, is wel erg doelstellingen en indicatoren worden opgeno-
soepel beoordeeld (?) Ook hier be¬

tere indicator nodig bijv. beoorde¬

ling van stakeholders.

men, die goed controleerbaar zijn.

21 2 Gezien de wisselende reacties van- Wij hebben geen financiële of beleidsinhoude- gi
uit diverse gemeenten vraagt GL lijke relatie met de Zeeuwse Muziekschool. De
zich af hoe het zit met de doelstel- GR is een zaak van twaalf Zeeuwse gemeen-
lingen van de Zeeuwse Muziek- ten (Terneuzen is destijds uit de GR gestapt).
school? Zijn die behaald? Klopt het Bekend is dat Vlissingen en Sluis uit de GR
dat er nog meer gemeenten voorne¬

mens zijn hiervoor af te haken?
willen treden.

23 2 Kwaliteit en bereikbaarheid voorzie- De Statencommissie is in januari en maart d66
ningen, niet gehaald. Opheffing 2017 bijgepraat over de voortgang van de
CTZZ CTZZ naar aanleiding van een gepresenteerde

tussenrapportage. In het rapport van de CTZZ
van 7 juli 2015 was voorzien dat de CTZZ eind
2016 zou worden opgeheven. De Commissie
is derhalve een halfjaar langer aangebleven
dan aanvankelijk beoogd was. Het is de be¬

doeling dat de verdere voortgang van het pro¬

ces nu primair wordt opgepakt door de veld-
partijen zelf.

23 2 Enige dubbelingen zijn wegbezui- Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de CU
nigd maar is er echt iets toekomst- doelstellingen en indicatoren in de begroting
bestendig gemaakt? 2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
Vb. de zelfstandige Zeeuw (p23) - doelstellingen en indicatoren worden opgeno-
er lijken wel wat activiteiten te zijn
gezocht bij een onderwerp en daar¬

mee is het behaald. Burgerkracht
heeft scherpere kaders nodig

men, die goed controleerbaar zijn.

32 Aantal klachten is niet te achterha- Het aantal geurklachten is wel opgenomen in CU
len vanwege ICT-problemen. Als dit de Jaarstukken. Alleen de relatie daarvan met
indicator is wat is dan de sanctie het aantal geurklachtensituaties is vanwege iet
geweest? problemen niet aan te geven. Dit iet probleem

heeft te maken met het feit dat RUD Zeeland,
via de gemeente Terneuzen, gebruik maakt
van een landelijk systeem.

33 3 Doelstelling gehaald: Maar nog zijn De bezochte zwemlocaties voldoen daar aan, sp
niet alle zwembaden bezocht en ge- zo nodig na handhavend optreden van de
toetst. Er zijn nog 11 baden over, RUD Zeeland. Om verschillende redenen zijn
die gecontroleerd moeten worden. niet alle zwembaden in 2016 bezocht (o.a. om-
Waarom staat er dan dat de doel- dat sommige zwembaden buiten gebruik wa-
stelling is gehaald? Moeten deze 11
baden niet getoetst worden?

ren of vroeger in het seizoen zijn gesloten)

35 3 Thermphos zou mei 2016 klaar zijn, Met betrekking tot het Thermposdossier zijn en CU
het wordt nu mei 2018. Alle uitleg worden de staten op verschillende momenten
ontbreekt, is wel erg summier geïnformeerd.

42 4 Doelstelling deels gehaald met al- Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de CU
leen retaildeal (stuk papier). Niet- doelstellingen en indicatoren in de begroting
gedeeltelijk-wel gehaald is te grof, 2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
zou niet -beetje- half- bijna ge- doelstellingen en indicatoren worden opgeno-
heel - geheel kunnen zijn (5 i.p.v. 3
opties).

men, die goed controleerbaar zijn.
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44 r A Zuidwestelijke Delta - er is over ge- In vervolg op de vaststelling van de ontwerp- CU
sproken, er is te weinig geld, er is Rijksstructuurvisie Grevelingen-Volkerak-
niets vastgesteld en toch is de actie Zoommeer (RGV) is de Bestuursovereen-
deels gerealiseerd (?) komst GVZ vastgesteld. De hierin vervatte op¬

dracht betrof met name het onderzoeken van
het concept van het uitvoeringstraject van de
ontwerp-RGV alsmede het concept van de be¬

kostiging daarvan. Dit is nodig om tot een slui¬
tende financiering en daarmee tot definitieve
vaststelling van de RGV te kunnen komen.
Deze opdracht is uitgevoerd, maar het resul¬
taat van het onderzoek gaf aan dat een slui¬
tende financiering alleen kan worden gereali¬
seerd door middel van een forse verhoging
van de geraamde overheidsbijdragen. Besluit¬
vorming over de vaststelling van de definitieve
RGV is in 2016 niet gerealiseerd, waardoor de
definitieve RGV in de beoogde periode nog
niet kon worden vastgesteld. Om deze reden
is als status in de jaarrapportage aangegeven
dat het resultaat deels is bereikt. Voor de
goede orde merken we op dat de ontwerp-
RGV als ontwerp in stand is gebleven en dat
de gereserveerde gelden vooralsnog beschik¬

baar blijven. De bekostiging is nog steeds punt
van aandacht, maar de voortgang wordt mo¬

menteel bepaald door de formatie van het
nieuwe kabinet.

52 5 Komt forse verschil tussen begrote Een verdere toelichting staat op blz. 138. Maar gi
lasten en gerealiseerde (idem ba- heeft met name te maken met project zoet-
ten) vooral voort uit niet gereali- zoutkartering waarvan de baten en lasten
seerde tegengaan van waterover- i.v.m. boekhoudkundige voorschriften moeten
last (geen 5% maar slechts 2%) of
speelt hier meer?

worden verantwoord in 2017.

52 5 Waterschap wil versnellen, Provin- Het project Normering Regionale Waterkerin- CU
cie gaat herijken. Voorstel wordt in gen is onderverdeeld in twee fasen. In de eer-
maart 2017 voorgelegd op Zeeuwse ste fase wordt voor het huidige stelsel van re-
Water Ochtend. En?? gionale waterkeringen een norm berekend. Im¬

plementatie van deze norm in het beleid loopt
op met het op te stellen omgevingsplan/visie.
Vervolgens wordt in de tweede fase van het
project (vanaf 2019) gekeken naar mogelijkhe¬

den voor het beter inrichten van het stelsel, de
optimalisatie van het waterkeringsstelsel. Cri¬
teria als beheer-, onderhouds,- en inrichtings¬

kosten, eventuele vermindering van schade en
slachtoffers worden hier o.a. in meegenomen.

57 6 Zijn de enorme verschillen tussen De verschillen worden met name ( 5 mln.) gi
begrote en gerealiseerde lasten/ba- door het niet realiseren van lasten en dus ook
ten te wijten aan niet gerealiseerde niet realiseren van de baten (de onttrekking
deeldoelen als PAS, Hedwigepolder aan de overlopende passiva post) binnen het
of zijn er andere oorzaken? programma Natuurpakket Westerschelde.

60 6 Partijen voorzien van gekwalifi- Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de CU
ceerde krachten- plan is opgesteld doelstellingen en indicatoren in de begroting
maar zouden we hier .niet specifie- 2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
ker moeten worden in de doelen? doelstellingen en indicatoren worden opgeno¬

men, die goed controleerbaar zijn.

Behoort bij brief d-d. 4 juli 2017 met ons kenmerk: 17014456.



67 7 Topsport zet Zeeland op de kaart.
Er wordt enkel teruggekeken naar
grote wielerevenementen uit het
verleden. Er is een keuze gemaakt
voor beach- wieler- en watersport.
De beach- en watersportevenemen-
ten krijgen weinig aandacht. Wat
gaat u hieraan doen?

De grote wielerevenementen weten Zeeland
gemakkelijker te vinden, de sport is groter en
beter georganiseerd en kent een diepere ver¬

wevenheid in het Zeeuwse. Maar juist op het
gebied van de beach- en watersporten gebeu¬

ren mooie dingen. In de afgelopen jaren ont¬

vingen we diverse grote watersportevenemen-
ten die echt bij Zeeland passen zoals WK’s
voor duiken (onderwaterfotografie) en vissen
(bootvissen, feeder), Tour de Voile (soort
Volvo Ocean, zeezeilen), DAM X (EK freestyle
windsurfen), maar ook een zeezwemtocht Vlis-
singen-Breskens past in dat plaatje. Op het
strand hadden we naast de vertrouwde Kust-
marathon Zeeland en de Strandcross Vlissin-
gen de grote nationale beachvolleybal evene¬

menten (Vlissingen, Vrouwenpolder). Met de
Beachclassics en Beach Tour Zeeland krijgt
dat een extra impuls die we ondersteunen.
Streven daar blijft wel om ook een internatio¬

naal topevenement aan Zeeland te koppelen.
Die markt is wat lastiger, gaat vooral om geld
dat we niet hebben en anderen wel bereid zijn
te investeren, zo visten we al naast het WK in
2015.

d66

73 8 Norm van factor 1,2 wordt in 75%
van gevallen gehaald. Doelstelling
gehaald?? Dit zou toch >95% moe¬

ten zijn? Dit is heldere indicator
maar zonder norm

Zie advies van de Auditcommissie: verbeter de
doelstellingen en indicatoren in de begroting
2018 en verder. Het is belangrijk dat de juiste
doelstellingen en indicatoren worden opgeno¬

men, die goed controleerbaar zijn.

CU

74 8 Wat gaat u concreet doen aan de
capaciteitsproblemen bij de diverse
sluizencomplexen, nu de binnen¬

vaart weer aantrekt?

In het MIRT overleg met de Rijksoverheid blij¬
ven wij aandacht vragen voor huidige en toe¬

komstige capaciteitsknelpunten die Zeeland
raken. Met name zijn knelpunten voorzien bij
de Volkerak- en Kreekraksluizen. Het knelpunt
bij de Kreekraksluizen kan effect hebben op de
wachttijden bij Hansweert.

74 rs Hoe ver staat het met het onder¬

zoek naar de goederenspoorlijn
Gent-Terneuzen?

Recent is bekend geworden dat de Europese
Commissie positief heeft besloten over een fi¬
nanciële bijdrage in de studies naar de optima¬

lisatie van de railontsluiting in de Kanaalzone
Gent - Terneuzen. De EC motiveert haar be¬

sluit als volgt:
“De voorgestelde actie (het geheel aan 11 stu¬

dies) is erg relevant, het betreft het verwijde¬

ren van bottlenecks op een grensoverschrij¬
dend deel van het uitgebreide TEN-T spoor-
netwerk. De actie is startklaar en wordt ver¬

wacht een sterke impact te hebben omdat de
uitkomst van de studies gebruikt zal worden
als belangrijk instrument bij de besluitvorming.
De kwaliteit van de actie is erg goed omdat het
logisch, compleet en duidelijk is.”
De Europese subsidie is nog niet definitief. De
afronding van de procedure is als volgt: De
EU-lidstaten die vertegenwoordigd zijn in het
Connecting Europe Facility Coördinatiecomité
moeten nu de voorgestelde financieringsbe-
slissing op hun vergadering op 6 juli 2017 for¬

meel goedkeuren. De goedkeuring van het for¬

mele besluit van de Commissie wordt eind juli
2017 verwacht. De innovatie en netwerken van
de Commissie Uitvoerend Agentschap (INEA)
zal dan subsidieovereenkomsten met de be¬

gunstigden van de individuele projecten in de
tweede helft van 2017 opstellen en tekenen.
Vooruitlopend op de subsidiebeschikking uit

d66
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Europa zijn de partners in dit project onder lei¬
ding van Zeeland Seaports alvast gestart met
de eerste twee studies naar de huidige en toe¬

komstige vervoerswaarde en de risicoanalyse
naar een aantal aspecten en ontwikkelingen.

76 8 Beheer en onderhoud vaarwegen¬

netwerk laat te wensen over. Op
middellange termijn zijn de budget¬

ten ontoereikend. Hoe gaat u dit
concreet aanpakken?

Zoals aangegeven ontstaat het probleem op
middellange termijn. Dit jaar nog niet acuut,
omvang van het probleem zal dit en volgend
jaar, via assetmanagement, voor de begroting
2019 in beeld worden gebracht

d66

83 Alg Mid Rijksbijdrage 5M in alle gevallen,
moet dan risico niet naar 0% i.p.v.
25%?

Nee, het gaat hier om een inschatting van de
kans dat het zich voordoet. Maar als het zich
voordoet dan is het 5 mln.

CU

88 paragraaf Op middellange termijn is er te wei¬
nig geld voor droge kunstwerken,
kunnen we dat gegeven dit jaar bui¬
ten beschouwing laten?

Zoals aangegeven ontstaat het probleem op
middellange termijn. Dit jaar nog niet acuut,
omvang van het probleem zal dit en volgend
jaar, via assetmanagement, voor de begroting
2019 in beeld worden gebracht

CU

95 financie¬

ring
Is de verwachting van GroenLinks
terecht dat totaal aan gemeenten,
provincies en waterschappen de
EMUnorm van 0,4% BBP niet zal
overtreffen? Of moeten wij op boete
rekenen?

Ja, dat is tenminste ook de verwachting van
het CBS. Met een boete wordt geen rekening
gehouden, ook al omdat aangegeven is dat er
nog geen consequentie volgen op een eventu¬

ele overschrijding.

gi

99 paragraaf KCB risico is niet hoger dan boek¬

waarde van 578k?
De boekwaarde van de aandelen PZEM be¬

draagt 578.000,-. Als aandeelhouder van
PZEM lopen we in het uiterste geval het risico
deze boekwaarde af te moeten waarderen
naar nihil.

CU

100 paragraaf Bij verbonden partijen regelmatig
geen cijfers van 2016 bekend. Ac¬

ceptabel?

Bij opstellen van deze paragraaf waren de ge¬

gevens nog niet aanwezig. Is aandachtpunt
voor volgend jaar

CU

126 paragraaf Veel servicepercentages maar geen
normen?

De norm staan op blz. 125: 10% CU

130 toelichting Grote bedragen oud-PSD en NAR-
regeling; ik mis daarover de toelich¬

ting. Noodzakelijk? Andere opties?
Berekening?

Per brief van 6 december 2016 bent u geïnfor¬

meerd over de reparatie AOW bij de PSD van
1,9 mln. Bij definitieve doorrekening was er

nog een meevaller van 0,3 mln. Bij de NAR
gaat het om aanpassing cao 0,2 mln., aan¬

passing en indexering AOW bedrag 0,4 mln.
en aanpassing i.v.m. arbeidskorting 1,4 mln.

CU

148 overzicht I Hoe kan het grote verschil van
meer dan 34 miljoen aan inciden¬

tele milieulasten verklaard worden
als “maar" 10 miljoen verwacht
werd?

Correct opgemerkt! Dit had moeten zijn
14.044 ( 14 mln.). Verschil is de aanvulling

sanering Thermphos. Het totaal lasten moet
dus zijn 68.778. Dit is in de door u vast te
stellen versie aangepast.

gi
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165 nubbv Hoe kan restant geleend bedrag per Nee, dat is omdat Provincie niet voor de volle- gi
1 jan 2016 1 miljoen hoger uitvallen
bij ZB dan hoofdsom garantie van 4
miljoen? Is dat omdat wij vorige jaar
dit eenmalig tijdelijk toegezegd heb¬

ben?

dige lening garant staat.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

gedeputeerde staten,

Drs. il.M.M. PpImaivVoorz

A.w. Smit, secretaris'secretaris
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